
Pýcha Hanby – 4.časť 
 

Uvedomte si, že tak ako existuje prenesená zodpovednosť a prenesený pocit viny, 

existuje aj prenesený pocit hanby.  

Eleonóra na pyramíde Lásky  prijala prenesený pocit hanby, ktorý jej mimozemšťan vnútil 

pred smrťou. Ona bola pozemská žena a on opakovane tvrdil, že všetky pozemské ženy 

klamú. Prijala ten prenesený pocit hanby, pretože v tej chvíli ju už ovládol strach z fyzickej 

bolesti, ktorá bola pre jej hmotné telo neznesiteľná  a tak  sa preklopila do pozície obete.  

Teraz si uvedomte, že fyzická bolesť vášho hmotného tela je nástrojom strachu k tomu, 

aby ste sa okamžite preklopili do pozície a pýchy obete.  

Tak ako strach používa hnev k tomu, aby vám zobral váš súcit, používa  strach fyzickú 

bolesť k tomu, aby vás preklopil do pozície obete.  

Tento vzorec správania je hlboko zapísaný do každej ľudskej bytosti a v súčasnosti sa s ním 

každá ľudská bytosť narodí. Používate ho úplne nevedome a zároveň ho v sebe samých 

nevedome podporujete. Deje sa tak v podstate od narodenia, pretože ako rodičia podporujete 

používanie tohto vzorca správania vo svojich deťoch, ktoré nadovšetko milujete.   

V tomto prípade strach zneužíva Lásku rodičov k svojim deťom k tomu, aby tento vzorec 

správania stále ukotvoval na Matke Zemi. 

Môžete to vidieť na tom ako sa rodičia k svojim malým deťom správajú, keď dieťa spadne. 

Hoci sa mu nič nestane, dieťa začne plakať. Toto je strach z bolesti a dieťa je v tejto chvíli 

v pozícii obete. A sami veľmi dobre viete, čo milujúci rodič urobí.  Priskočí k svojmu dieťaťu 

a začne ho chlácholiť, ľutovať, pofukovať boliestku, ktorá vlastne neexistuje. Týmto strach 

dosiahol to, že tento nevedomý vzorec správania sa v tej ľudskej bytosti  ukotvuje.  

Ako ľudská bytosť si pritom vôbec neuvedomujete, že tomu strachu pomáhate. Zároveň si 

rodičia dieťaťa vôbec neuvedomujú, že učia svoje dieťa klamať. Tento proces je nevedomý 

nielen na strane dieťaťa, ale na strane rodičov. V skutočnosti sa dieťaťu vôbec nič nestalo. 

Práve tým, že ho rodičia ľutovali, vytvorí sa v nevedomých rovinách dieťaťa prepojenie 

medzi pozíciou obete a tým, že keď je v obeti, môže klamať. Zároveň sa nevedome vytvorí 

hlboké presvedčenie, že je to úplne v poriadku, pretože rodičia to prijali. Oni prijali plač 

svojho milovaného dieťaťa, pofúkali mu to kolienko, aj keď sa dieťaťu vôbec nič nestalo.  

V tých nevedomých rovinách sa ten vzorec posilnil práve tým presvedčením, že je v poriadku 

aby dieťa klamalo, keď je v obeti.  Uvedomte si, že práve toto je tá vedomá spolupráca strachu 

a pýchy a ich manipulácie vo vzťahu k ľudským bytostiam, kedy strach vedome zneužíva 

lásku, ktorou sa navzájom milujú.  
 

Otázka : A ako má postupovať rodič, aby sa neposilnil vzorec správania ?  

Odpoveď : V tomto prípade nie je namieste žiadna ľútosť. Rodič by mal mať súcit, ale nie 

ľútosť a ani ľahostajnosť nie je v tomto prípade v poriadku. Súcit ponechá dieťaťu pocit istoty 

a bezpečia a rozpustí v ňom pýchu obete, ktorá sa v ňom vytvorila.  

Avšak energia ľútosti tú pýchu obete znásobuje.  

A ľahostajnosť zoberie dieťaťu pocit istoty a bezpečia.  

Práve so súcitom je dôležité vysvetliť dieťaťu, že sa nič nestalo.  



V tomto prípade ten nevedomý vzorec správania súcit nepodporí. V dieťati sa začne 

rozpúšťať energetické prepojenie fyzická bolesť rovná sa pozícia obete. Ak by to rodičia 

dokázali, tak potom strach už nedokáže túto ľudskú bytosť ovládať cez tento nevedomý 

vzorec správania. Ak sa takáto ľudská bytosť potom v dospelosti stretne vo svojom živote 

s fyzickou bolesťou, už sa automaticky nepreklopí do pozície obete.  

Toto zatiaľ ako ľudstvo nemáte pochopené a zvládnuté.  

Cez fyzickú bolesť a následné utrpenie, ktoré fyzická bolesť vášmu telu spôsobuje, vás strach 

stále ovláda. A tento nevedomý vzorec správania, čiže strach z fyzickej bolesti a fyzického 

utrpenia, zneužili „mocní vášho sveta“ k tomu, aby vás ako ľudstvo mohli cez fyzickú bolesť 

vašich hmotných tiel začať ovládať. Stalo sa tak veľa krát v línii času. Teraz naposledy to 

skúsili s covidom.  Práve tým, že obrovské množstvo ľudských bytostí  sa okamžite preklopilo 

do pozície obete, túto manipuláciu ste nedokázali najprv vidieť.  

Otázka: Prečo ľudské bytosti nedokážu rozlíšiť ľútosť a súcit ?  

Odpoveď : Ľútosť je emócia, ktorú v človeku vytvára pýcha obete, čiže za touto emóciou 

je strach. V tej energetickej rovine ľútosť v sebe nesie nemohúcnosť, bezmocnosť, 

zlyhanie a najmä pocit, že to nedokážem.   

Súcit nie je automatiky súčasťou každej ľudskej bytosti. Súcit dostáva ľudská  bytosť 

ako dar vyšších princípov  Vesmírnych zákonov a to znamená, že ona sama musí  niečo 

pre to urobiť, ona sama musí najprv niečo pochopiť.  

Súcit dostáva ľudská bytosť ako dar, keď dokáže prijať ZODPOVEDNOSŤ za svoj 

život za úplne všetko to, čo do jej života vstupuje a to bez podmienok.  

S tým súcitom potom prestane súdiť, prestane  posudzovať a hodnotiť a vtedy dokáže 

mať nielen súcit, ale aj empatiu, rešpekt, pokoru a úctu aj k tej druhej ľudskej bytosti. 

Vtedy v nej nevznikne žiadna potreba, aby niekoho ľutovala.  

Práve preto je v týchto dvoch energiách je obrovský rozdiel.  

Ľútosť je tvorená strachom.  

Súcit je tvorený LÁSKOU.   

A už som vám vysvetlil v akých energiách sa pohybujete, keď tvoríte strachom 

a v akých energiách sa pohybujete, keď tvoríte Láskou.  Aj v tých štvorlístkoch si 

môžete uvedomiť a môžete vidieť ten energetický rozdiel. 
 

Otázka: V štvorlístku, ktorý je tvorený strachom sa pohybujeme tak, že vždy najprv 

ideme smerom doľava, čiže spadneme do pozície obete ?  

Odpoveď : Potrebujete si uvedomiť, že sa pohybujete v kruhu. A kruh nemá začiatok 

ani koniec. To znamená, že je úplne jedno, či pôjdete v tom kruhu doprava alebo doľava, 

pretože vždy pôjdete v kruhu. Aj preto som v vysvetlil, že z prvého vyplýva to druhé a z 

druhého vyplýva to prvé, lebo je to kruh. A pretože pýchy pôsobia ako hojdačka  

a preklápajú sa jedna do druhej, je úplne jedno, či pôjdete vpravo alebo vľavo.  

Podstatné je jediné, a to je to,  aká energia prebýva vo vašom srdci.  

Podstatné je len to, či je vaše srdce naplnené Láskou alebo strachom.  

To čo si potrebuje uvedomiť je to ako môžete z toho kruhu v strachu vystúpiť von.  

A to je prijatie vlastnej ZODPOVEDNOSTI.  



Preto o zodpovednosti vám hovorím v každom posolstve. Avšak stále to nechápete. Dal 

som vám právo slobodne sa rozhodovať a práve preto, že ste ho prijali je nedeliteľnou, 

nerozdeliteľnou a neoddeliteľnou súčasťou vašej slobodnej vôle aj zodpovednosť za to 

ako sa rozhodujete.  A to je uzatvorený kruh.  
 

Strach ako taký vymyslel množstvo rôznych nástrojov k tomu, aby vás naučil zodpovednosť 

neprijímať. Avšak  paradox spočíva v tom, že práve preto, že svoju zodpovednosť neprijímate, 

tak vás môže strach manipulovať. Práve táto skutočnosť je to, čo ako ľudstvo dlhé veky 

nevidíte. A práve cez tento nevedomý vzorec správania to nedokážete vidieť.  

Dlhé veky tento nevedomý vzorec správania používal strach proti ľudských bytostiam 

a zneužíval v ňom fyzickú bolesť  vášho hmotného tela. Práve tým, že ste sa ako ľudstvo 

naučili zmierňovať a tíšiť bolesť vašich fyzických  tiel, rozšíril strach tento  nevedomý vzorec  

takým spôsobom, že vás naučil hodnotiť, posudzovať, porovnávať, kritizovať a súdiť výzor 

vášho fyzického tela. Každá ľudská bytosť, ktorej fyzické telo nezodpovedá stanovému ideálu 

krásy, sa preklopí do pozície obete, hoci si to sama vôbec neuvedomuje a ani nevníma, že je 

manipulovaná strachom v dôsledku toho, že nedokáže dosiahnuť predpísaný ideál krásy.  

Táto manipulácia ovláda v súčasnosti celú ľudskú spoločnosť a vôbec  si nie ste toho vedomí. 

Berie vám pocit radosti, šťastia a spokojnosti z vašich životov. Zároveň nedokážete cítiť 

vďačnosť za každodenné maličkosti a tak rastie množstvo chorôb a rôznych nových druhov 

ochorení fyzických tiel ľudských bytostí. A za týmto všetkým je strach.  

V podstate  je to  veľmi jednoduché a stačí, aby ste prijali vlastnú ZODPOVEDNOSŤ 

za svoje zdravie, za svoje šťastie, za svoju spokojnosť, za svoj život a vtedy zmeníte 

energiu ľútosti na súcit. Práve LÁSKA  a SÚCIT Vám prinesú nové riešenia, nové uhly 

pohľadu na váš život a situácie, v ktorých ste sa ocitli a potom VY SAMI ich dokážete 

vyriešiť tak, aby ste znovu boli šťastní a spokojní, cítili znovu radosť a vďačnosť. Stane 

sa tak preto, že prestanete samých seba aj tých druhých ľutovať a vystúpite z pozície 

obete, prestanete konať zo strachu, ale dokážete sa rozhodnúť v Láske. Potreba klamať 

samých seba alebo tých druhých sa úplne rozplynie.  
 

Teraz si uvedomte, že Eleonóra nikoho neoklamala a povedala tým mužom 

z mimozemskej civilizácie PRAVDU, pretože v jej srdci  naozaj prebývala LÁSKA.  

Zároveň si uvedomte, že to bola ich ZODPOVEDNOSŤ, že nepochopili  to čo im 

vysvetľovala a oni Lásku v jej srdci nenašli, pretože ona tam bola.  

A keďže dnes už viem, že som im povedala pravdu a neklamala som, tak im ten prenesený 

pocit hanby vraciam späť. Prijímam tiež poznanie, že v tej chvíli to oni nedokázali pochopiť, 

lebo ich srdcia boli naplnené strachom, lebo oni  sami si ich pred Láskou zatvorili. 
 

Strach je opakom Lásky a tak neprijíma Poznanie, ktoré Láska prináša. 

Strach pozná len svoju vlastnú Pravdu a on sám je hlboko presvedčený o tom, že to je 

jediná Pravda, ktorá existuje.  

Strach pozná len bielu a čiernu, avšak nevie, že súčasťou bielej aj čiernej farby sú všetky 

farby a tak klame sám seba. 

Láska prijíma celé spektrum farieb a tak vytvára rozmanitosť a pestrosť života.  

Láska nikoho nesúdi, neposudzuje, neporovnáva, nehodnotí ani nekritizuje.  

Láska len je.   


